
Oppsummering frå kaffimøte 10.12.19: 

Orienteringar frå ordføraren: 

- Næringsfondet- søknad om støtte er annonsert, frist 10.januar. 

- Sentrumskvartalet- byggetrinn II- graveløyve er gjeve og anleggsarbeidet er starta. 

- Sentrumsgården Gol AS- reguleringsendring godkjent i UNN sist møte, avtale om makebytte 

med kommunal grunn er akseptert. Forhandling om utbyggingsavtale med det første. 

- Storøyne: Burger King er under bygging. Frådeling næringsreal/planer for forretningsbygg 

aust for Burger King. 

- Storefjellstølen- reguleringsendring blir lagt ut på offentlig ettersyn med ein del 

vilkår/endringar. 

- Næringskonsulent/utviklar i 50% stilling frå 2020 dersom kommunestyret vedtek 

formannskapets budsjettinnstilling. Arbeidsoppgåver blir knytta til næringsutvikling 

(næringsfond, revidering av næringsplan, kjøp og sal av eigedom og andre næringsretta 

oppgåver etc. ) 

Innspel ifm næringskonsulent: moglege arbeidsoppgåver kan blant anna væra handelsanalyse og 

arbeidet med bærekraftig reiseliv. 

- Kollektiv pilot på Gol eller Geilo 

- Midlar frå Kulturdepartementet for nyskapande aktivitetsarena (+ 1 mill frå DNB) 

Innspel frå dei som møtte: 

- Løypekjøring 

- Slarverennet 

- Dårleg brøyta i sentrum 

- Skilting til sentrum/velkommen på Vikojordet/Storøyne 

Orienteringar frå Visit Gol:  

- Sissel er på prosjektleder kurs på Flå.  

- Masterplan for sykkel; kartlegging terrengsykling er ferdig. Har prata med reiselivsbedrifter, 

men mangler en del grunneiere på fjellet. Gol sentrum er klar. 

- Visit Gol tar ansvaret for koordinering Gol og Golsfjellet på hyttemessa. 

- Sendt nytt forslag til avtale med bedriftene på fjellet om medlemskap 

- Deltaking på Innovasjonslab om reiseliv 

- Fått beta-teste et Facebook opplegg for å bedre kvaliteten på innleggene. Gått over en 

måned. Dette har økt antall følgere og synlighet. Viktig! 

- Bilder - jobbet masse med nettsiden for å få den til å framstå mer innholdsrik. Trenger 

oppdateringer OG bilder. 

- Opprettet Facebook- grupper for medlemmene og handelsbedriften. Enklere å 

kommunisere. Lavere terskel. 

Takk for i år!  


